
 

  

  
 
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Schriftelijke vragen: Houd onze parken toegankelijk en groen 
 
Rotterdam, 30 april 2019  

  

Geacht college, 

Het festivalseizoen is weer begonnen. In het Kralingse bos werd op Koningsdag het 

Koningsdagfestival gehouden. Voor een festival dat 1 dag duurde werd het bos vanaf het Langepad 

10 dagen van tevoren afgesloten met zwarte hekken. En na afloop wordt het bos bij de strandzijde 

ontsierd door meterslange zwart hekwerk. Naar verluid krijgt de organisatie wederom 10 dagen de 

tijd het festival af te bouwen. Kortom, 20 dagen op- en afbouw voor 1 dag festival. 

GroenLinks en VVD zijn voorstanders van een levendige stad. Wel zijn we van mening dat parken 

voor iedereen toegankelijk moeten blijven. Veel Rotterdammers komen graag in de parken van 

onze stad: er wordt gewandeld, gefietst en gepicknickt. Voor Rotterdammers met een kleine beurs 

is het een plek waar vakanties worden doorgebracht.  

GroenLinks en VVD vinden dat het anders moet én kan. Onze stadsnatuur moet worden beschermd 

en parken moeten toegankelijk blijven voor iedereen. Wij hebben dan ook de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat meterslange zwarte hekken niet passen in het best bezochte 

park van Rotterdam? Zo nee, waarom niet? 

2. Bent u bereid af te dwingen dat de hekken zonder zwart doek geplaatst kunnen worden? 

Zo nee, waarom niet? 

3. Bent u bereid van festivalorganisatoren te eisen om de hekwerken eerder te verwijderen 

zodat parken sneller toegankelijk worden? Zo nee, waarom niet? 

In december 2018 werd de motie ‘Even doorwerken’ aangenomen (18bb11350) waarbij wordt 

opgeroepen de opbouwtijden terug te brengen naar 7 dagen. 

4. Hoe denkt u deze motie tot uitvoer te kunnen brengen bij de eerstvolgende grootschalige 

festivals?  

De festivals veroorzaken daarnaast een hoop zwerfafval. Wegwerpplastics worden volop gebruikt 

en confetti wordt in het rond gestrooid. GroenLinks wil zorgen voor duurzame festivals. 

5. Bent u bereid de festivals te verduurzamen en organisatoren aan te sporen zoveel mogelijk 

circulair te werk te gaan en zwerfafval tegen te gaan? 

6. Bent u bereid de evenementenkalender van 2019 te herzien en kleinschaligere festivals te 

programmeren of het aantal festivals omlaag te brengen, gezien het aantal klachten van 

Rotterdammers? Zo nee, bent u bereid de kalender van 2020 grondig aan te passen ten 

opzichte van voorgaande jaren? 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Stephan Leewis  Astrid Kockelkoren  Dieke van Groningen 

GroenLinks   GroenLinks   VVD 


